
 
 

1 
 

 Afspraken-/actielijst 
onderwerp Afspraken-/actielijst Ambtelijke Klimaatadaptatietafel Limburg 

datum 8 september 2022 

tijdstip 9:30 - 11:30 

locatie Roerzaal, Waterschap Limburg 

  

Punt  Actie 

1 Opening en mededelingen. 
1 DHZ 

a. SPUK Zoetwater stand van zaken. 
Helaas heeft Ivo Huijts van de provincie Limburg zich vanochtend wegens ziekte moeten 
melden. Over de SPUK Zoetwater kan slechts aangegeven worden dat met het Ministerie 
overlegd wordt en er over een paar weken waarschijnlijk meer duidelijkheid is. Zoals reeds 
eerder aangegeven kunnen uitvoeringsprojecten met terugwerkende kracht tot 1 januari 
2022 voor een DHZ bijdrage ingediend worden. 

b. Rondvraag aan alle partijen: waar zijn partijen op dit moment mee bezig in de uitvoering 
van droogtemaatregelen (bod DHZ maatregelen). Nieuwe regeling en hoe ver is iedereen 
met huidige regeling?  
Reactie hierop vanuit Nederweert: De kern van DHZ ligt toch niet bij gemeenten?  
Dat klopt, maar specifiek voor gemeenten is geld gealloceerd voor de financiering van de 
uitvoering van maatregelen in DHZ fase 2. Dat is vastgelegd in de bestuursovereenkomst. 

 
2 DPRA 

a. Toelichting beschikbaar stelling middelen voor klimaatadaptatie. 
Vervalt wegens afmelding Ivo Huijts. 

b. Uitnodiging voor ambtelijk bezoek aan de WaterStraat in Delft. 
De provincie zal na een inventarisatie een uitnodiging verzorgen voor ambtelijk bezoek 
aan de Waterstraat in Delft. Voor de bestuurders volgt mogelijk nog een uitnodiging voor 
een werkbezoek aan Rotterdam. 

c. Deelname aan landelijke DPRA bijeenkomsten.  
Marc Putmans geeft aan dat de Limburgse aanwezigheid bij DPRA erg beperkt is. Om 
landelijk de Limburgse opgave ook voldoende gewicht te geven is het belangrijk dat we 
daar goed vertegenwoordigd zijn. De oproep is om bij volgende bijeenkomsten aan te 
sluiten. Hierop wordt aangegeven dat via de groep VNG Water vaak hetzelfde terug komt 
en veel overlap is. De vraag is om dit beter af te stemmen. 
Twan Huyskens staat stil bij de subsidies die via WPN onder de verschillende gemeenten is 
verdeeld. Uitvoeringsproblemen van groenblauwe schoolpleinen via Waterpanel Noord. 
Financiën moeten via gemeenten lopen, dit betekent dat WPN de regeling moet 
aanpassen. 

 

2 Er zijn geen opmerkingen/aanvullingen op het verslag van de AKaL van 25-05-2022. 
 

3 Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding het verslag van de BKaL van 16-06-2022. 
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4 Hoogwater en wateroverlast 
 
Stand van zaken: 
 
Landelijk:  
Op dit moment zijn er geen nieuwe ontwikkelingen te melden vanuit de landelijk beleidstafel 
Hoogwater en Wateroverlast. 
 
Regionaal: 
- Waterveiligheid en Ruimte Limburg; 

Ambtelijke conferentie Waterveiligheid en Ruimte op 22 september. 
Op 14 juli is een bestuurlijke conferentie geweest, reminder dat 22 september ambtelijke 
conferentie voor gemeenteambtenaren is. Het gaat er vooral over hoe gemeenten aangehaakt 
worden. Het proces met de overige stakeholders moet nog opgestart worden. Meer hierover in 
de volgende AKaL. 
Vanuit de gemeente Venlo komt het advies om de koppeling ook veel meer te maken met RO-
gedeelte van gemeenten. RO-collega’s worden via Eelco Hoogendam van de provincie Limburg 
aangehaakt. Kan hier geen verbinding gelegd worden? Wordt gedeeld met WRL. 

 

5 Droogte 
a. Droogtesituatie in 2022, een actueel beeld 

Vragen: 
- Wordt presentatie gedeeld? Ja. 
- Wordt ook gekeken naar ecologische effecten?  
Steeds beter, mogelijk in de toekomst ook meer onderzoek naar de zuurstofontwikkelingen ten 
tijde van droogte en of het mogelijk is om hierop te acteren. 
- Waarom is bijna alles oranje en niet rood? Vanuit de gemeente Nederweert wordt gesteld dat 
de gebruikte foto’s/plaatjes een te rooskleurig beeld van de daadwerkelijke problematiek zoals 
die ook verteld wordt. Dit draagt niet bij aan het besef van de urgentie. Enerzijds is het in 
sommige gebieden nu eenmaal veel droger dan in andere gebieden  
- Gevraagd wordt naar de indicatie ‘geel’ van de Maasafvoer, mede in relatie tot de zeer lage 
waterstanden in de grensmaas. Waar wordt deze gemeten? 
Cijfers komen van Rijkswaterstaat. Het meetpunt ligt bij de Sint Pieter. Er liggen afspraken over 
de verdeling van het beschikbare Maaswater, ook in geval van lage afvoeren. 
- Er wordt aangegeven dat er veel extra overlegd is geweest in verschillende gremia. Vanuit de 
gemeente Beesel komt de vraag of de ontwikkelingen die in de presentatie staan niet actiever 
met gemeenten kunnen communiceren? Omdat dan duidelijker is waar WL mee bezig is en hoe 
een gemeente beter kan anticiperen.  
De Veiligheidsregio Noord geeft aan dat gemeenten geïnformeerd worden, wellicht is dat dan 
een collega van een andere afdeling. Optie is om informatie breder te delen. Hier komen de 
bredere context over de droogte-ontwikkelingen bij elkaar en is er een actueel beeld. We moeten 
hierbij wel waken dat het geen overkill aan informatie wordt. 

 
b. Intentieverklaring richting waterconvenant 

Het eerste concept voor intentieverklaring richting een waterconvenant wordt toegelicht 
inclusief de planning naar ondertekening op 17 nov in de BKaL. 
Gevraagd wordt waarom een convenant opgesteld gaat wordt?  
De intentieverklaring onderstreept het belang van de onderzoeken van de afgelopen jaren en de 
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vele (DHZ-)maatregelen die getroffen zijn. De komende periode (zie de meegestuurde tijdlijn) 
vinden aanvullende analyse plaats en worden onder meer maatregelen uitgevoerd onder de vlag 
van DHZ fase 2. De droogte van afgelopen zomer onderstreept nog maar weer eens dat de 
noodzaak om samen op de trekken in de aanpak van deze problematiek en vooral daar heldere 
afspraken over te maken. Wat willen we zo concreet mogelijk bereiken, hoe gaan we dat doen en 
wie staat daar voor aan de lat. Deze afspraken worden vastgelegd in het waterconvenant. De 
intentieverklaring is de eerste stap hierin.  
- Gevraagd wordt of “Artikel 8” over het beëindigen niet uit de intentieverklaring kan? Voelt als 
voor de bühne.  
Wordt meegenomen bij de opmerkingen. 
 
Na de vergadering wordt nog een reminder gestuurd aan de leden van de AKaL om uiterlijk 
volgende week vrijdag 16 september te reageren op de concept intentieverklaring. Gevraagd 
wordt om bij opmerkingen/suggesties altijd een concrete suggestie als alternatief van de 
bestaande tekst te vermelden. Dit versnelt de verwerkingstijd en voorkomt miscommunicatie. 
Alle opmerkingen en suggesties worden verwerkt in een nieuw concept voor het BKaL van 29 
september. 
 

6 Vooruitblik BKaL 29 september 2022 
 
De BKaL vindt plaats in Huyskamer Daatjeshoeve in Nederweert. Belangrijkste agendapunten zijn: 
- Toelichting Water Robuust Limburg  
- Droogte 2022 
- Intentieverklaring waterconvenant 
- Presentatie Stichting Limburgs Landschap met wandeling Koolespeelke 
 

 Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 

 Afsluiting vergadering 
 

 Door de uitgebreide discussie in de vergadering vindt de presentatie van Arjan Ovaa van de Stichting 
Limburgs Landschap over hoe zij omgaan met de klimaatverandering, aansluitend aan het overleg 
plaats. Arjan geeft een mooie en interessante presentatie aan de hand van de casus van de 
waterhuishouding in het Weerterbos.  
 

 


